
Protokół Nr XLI/2014 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 4 lutego 2014 roku 
 

Otwarcia obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał 
Przewodniczący Adam Mysiara. 
Stwierdził na podstawie listy obecności iż obecnych jest 14 radnych co stanowi 
odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
5. Uchwała w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr 

XXXVIII/298/2013 Rady Miejskiej w Sędziszowie z dnia 20 listopada 2013 
roku w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości. 

6. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pani Sekretarz 
- wczoraj odbyło się otwarcie ofert na wykonanie prac w MGOZ, zabrakło pieniędzy 
nawet do najniższej oferty ( zgłosiło się 4 oferentów). Tak jak informował Państwa 
Burmistrz na posiedzeniach Komisji stałych, gmina ma propozycję utworzenia 
gabinetu endoskopii przez lekarza z naszego terenu, który posiada właściwe 
kwalifikacje – dr Andrzej Gil. Dla potrzeb najmu dla niego pomieszczeń konieczne 
jest przeprowadzenie remontu. Jest to nasz budynek i wszelkie remonty są po stronie 
gminy. 
Pan R. Kozioł 
- uzgodniliśmy z SANEPID niezbędny zakres prac aby mogła tam być zlokalizowana 
przychodnia gastrologiczna, podobnie jak na I piętrze wg wcześniejszych standardów. 
W wyniku likwidacji 2 małych pomieszczeń będzie 1 duży gabinet, cały węzeł 
sanitarny do przebudowy również przejście musi być poszerzone dla 
niepełnosprawnych. Wystąpiliśmy o opinię do SANEPID-u bo później chcąc otworzyć 
gabinet moglibyśmy nie uzyskać zgody i pozytywnej opinii. 
Radny J. Wiencek 
- na posiedzeniu Komisji Zdrowia zastanawialiśmy się czy ta kwota wystarczy, 
- czy parter jest przystosowany do wymogów bo teraz robimy tylko wycinek? 
Pan R. Kozioł 
- projekt jest na cały budynek teraz robimy tylko wycinek. 
Radny J. Wiencek 
- teraz będzie część a kiedy remont tam gdzie jest rejestracja? 
Pani Sekretarz 
- termin dostosowania całego budynku jest do końca 2016 roku. 



Radny J. Strzelec 
- jeśli był projekt na cały obiekt to te roboty które teraz robimy są jego częścią. 
Radna B. Wójcik 
- my szykujemy gabinet a wyposażenie po stronie doktora. 
Pani Sekretarz 
- tak, gabinet jest przygotowywany pod potrzeby urządzenia gabinetu Endoskopii 
przez  dr Andrzeja Gila, o wyposażeniu nie będziemy mówić,  
Radny J. Strzelec 
- my zrobimy gabinet a co jeśli zgłosi się 2 lekarzy? 
Pani Sekretarz 
- jeśli tak się stanie to musi być wybór oferty. 
Radny J. Psonak 
- w br. nie planowany jest przetarg na gastrologię, jeśli nie dostanie to będzie robił 
prywatnie. Gabinet gastrologiczny jest w szpitalu, niekoniecznie u nas będą badania na 
skierowania na NFZ. Czy lekarz gwarantuje że zakupi sobie sprzęt, żeby nie wyciągał 
ręki do nas, i ustalić trzeba czynsz żeby się na zwróciły nakłady. 
Radny N. Jawor 
- z tymi kontraktami z NFZ to jest różnie, zawieranie są niskie tak jak chce Fundusz, a 
reszta prywatnie może i lekarzom to pasuje. 
Radny M. Mentel 
- nie będziemy rozmawiać o kontraktach, celem naszego spotkanie jest podjęcie 
decyzji czy dokładamy brakujące 16.000zł do remontu naszego obiektu, to co zrobimy 
zostaje. 
Radna B. Wójcik 
- na jaki czas zaplanowano te prace ? 
Pan R. Kozioł 
- mają być zakończone do 24 lutego. 
Radna B. Wójcik 
- jeśli zostaną zakończone to czy od marca będzie zawarta umowa na wynajem, a 
uzyskanie kontraktu to już nie nasza sprawa. 
Pani Sekretarz 
- od 1 marca musi mieć zawartą umowę. 
Pan R. Kozioł 
- jeśli nie uzyska kontraktu pomieszczenie może być używane pod inny gabinet. 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok i zadał pytanie kto 
jest za podjęciem uchwały przeznaczającej środki finansowe na przeprowadzenie 
remontu pod potrzebę wynajmu gabinetu dla Andrzeja Gila? 
Głosowanie 
12 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się        uchwała Nr XLI/315/2014 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 



- odczytał uchwałę w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr 
XXXVIII/298/2013 Rady Miejskiej w Sędziszowie z dnia 20 listopada 2013 roku w 
sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości. 
Głosowanie  
14 głosów – za                 uchwała Nr XLI/316/2014 
Ad. 6 
Przewodniczący zamknął obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 

Na tym protokół zakończono 
 

Protokołował                                     Sekretarz                                        Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
- wyciąg – 

z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 
z dnia 4 lutego 2014 roku 

 
 
 

Burmistrz Sędziszowa 
                                                                                                                      w/m 
 
 
     Rada Miejska na sesji w dniu 4 lutego 2014 roku wyraziła zgodę na przygotowanie 
pomieszczeń w MGOZ w Sędziszowie  pod potrzeby urządzenia gabinetu Endoskopii 
przez  dr Andrzeja Gila. 
 
 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej 

 
                   Adam Mysiara  

 


